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Wekelijks ruimt Frieda Klazenga het achtergelaten afval op bij het park en het strand; top! 

Regelmatig verrast Sieta Teitsma ons met de mooiste foto’s uit de wijk op ons Insta-account ‘Vrijburgh’; 

mooi! 

Nick Peters en Erwin Rossier hebben ervoor gezorgd dat wij, samen met de wijkvereniging, een mooie 

website hebben; waardevol!  

Alle andere wijkbewoners die zich inzetten voor onze wijk; ook bedankt! 

 

 

 

Vrijburgh fase 1 is bijna klaar en er zijn de afgelopen jaren veel nieuwe bewoners bijgekomen. Voor de 

wijkraad/vereniging reden voor een feest voor de hele wijk, voor alle leeftijden! De wijkraad stelt 

hiervoor budget beschikbaar en mogelijk komt er ook een bijdrage vanuit de Gemeente.  

Voor dit spetterende feest zijn we op zoek naar talent en vrijwilligers die dit feest samen met de 

wijkvereniging willen organiseren. Ben jij bijvoorbeeld die handige helper, iemand met DJ-skills of een 

ander organiseertalent? Stuur een mail naar wijkverenigingvrijburgh@outlook.com.  

 

 

 

De Gemeente is in vergevorderd stadium met haar plannen voor de definitieve bestrating en 

groenaanleg voor de straten waar dit nog niet is geregeld. Naar aanleiding van signalen uit de wijk 

hebben wij de Gemeente gevraagd deze plannen met jullie te delen en te onderzoeken welke wensen 

er eventueel zijn.  

Op de Paardenbloem blijkt de extra stoep (oneven zijde) technisch niet meer mogelijk en daardoor zal 

er, met de betrokken bewoners, worden overlegd over het onderhoud voor de blijvende groenstrook.   

 

 

 

De wijkraad is aanwezig geweest bij een informatiebijeenkomst van de Gemeente over fase 2. Op dit 

moment is de planning dat deze fase in 2023 bouwrijp wordt gemaakt.   

 

VRIJWILLIGERS: BEDANKT!!! 

VRIJWILLIGERS: BEDANKT!!! 

 

NOTEER ALVAST: LENTEFEEST 10 JUNI 2023 

BESTRATING/PARKEREN/GROEN 

FASE 2, BOUWRIJP MAKEN 

 
 

VRIJWILLIGERS: BEDANKT!!! 
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Helaas zal de huidige speeltuin aan de Kamille worden opgeheven omdat de Gemeente deze kavel 
alsnog wil verkopen. Wij hebben als wijkraad ons ‘hard gemaakt’ voor het behoud van deze speeltuin, 
maar helaas is ons dat niet gelukt. Onze inspanningen hebben er gelukkig wel voor gezorgd dat de 
speeltuin blijft bestaan, totdat de speeltuin in fase 2 klaar zal zijn.  
 
De visie van de Gemeente is om een centraal gelegen speeltuin te realiseren in het weiland naast het 
kruispunt waar fase 1, 2 en 3 elkaar kruizen. Dit zal een voorziening worden voor alle leeftijdsgroepen. 
Het ontwerp van deze voorziening zal met betrokkenheid van de hele wijk plaatsvinden. Datum is nog 
niet bekend.  

ENSTROOK.   
 
 
De Gemeente heeft aangegeven dat, vanwege vandalisme, het trekvlot bij het strand niet meer terug zal 
komen. Als alternatief is, met behulp van het buurtbudget, een kabelbaan aangevraagd. Deze zal 
worden geplaatst in het verlengde van het blotevoetenpad richting Carpool. We verwachten dat deze in 
2023 zal worden aangelegd.   
 

 

 

 

 

Stichting Smelne’s Erfskip is initiatiefnemer van het aan te leggen ‘Vrijheidspark’ aan de rand van 

Vrijburgh. Op dit moment is er een begin gemaakt met het betonpad, maar de afwerking, inclusief de 

aanplanting, heeft vertraging opgelopen. De planning is om dit najaar de beplanting aan te leggen en 

het pad af te maken. De wijkraad is geen bedenker van dit plan, maar heeft wel contact met de 

initiatiefnemer om feedback over de plannen te geven.  

 

 

 

 

 

 

Er is al veel over geschreven in de media; de komst van SBO Kansrijk aan de buitenring van wijk 

Vrijburgh (Nijtap). Eerdere plannen waren om de school te bouwen aan het begin van onze wijk. 

Vanwege de impact van dit grote gebouw in combinatie met de logistieke problemen van het vervoer, 

was er veel onrust in beide wijken. Met positieve inzet van zowel de Gemeente, de SBO Samen Kansrijk, 

een afvaardiging van bewoners Fennepark en de wijkraad zijn we tot ieders tevredenheid tot een veel 

geschiktere locatie gekomen in het groenere gebied rondom Vrijburgh. Ook het ontwerp van de school 

is met zeer veel enthousiasme ontvangen.  

 

Wij houden de procedures goed in de gaten om de belangen van onze wijk zo goed mogelijk te 

behartigen. Dit betreft dan bijvoorbeeld de fiets- en wandelroutes van de wijk naar school en 

omgekeerd.  

  

SPEELTUIN 

BUURTBUDGET 

VRIJWILLIGERS: BEDANKT!!! 

 

VRIJHEIDSPARK 
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SBO SAMEN KANSRIJK 

VRIJWILLIGERS: BEDANKT!!! 

 



 

 

 

 

Wij werden geattendeerd door een van onze wijkbewoners, dat er een bestemmingsplanwijziging is 

aangevraagd voor een perceel aan de rand van onze wijk. Dit perceel ligt ter hoogte van Nijtap 69 en 

ligt nu ter inzage bij de Gemeente. Een aandachtspunt volgens de wijkraad is wat dit met het 

beeldkwaliteit van de entree doet. Via de website van de Gemeente of via de link 

https://www.ruimtelijkeplannen.nl kan het plan worden bekeken.    

 

 

 

 

 

Vanaf nu willen we de nieuwsbrieven graag alleen nog digitaal verspreiden. Daarvoor hebben we ook 

alle mailadressen nodig. U kunt uw mailadres sturen naar: vrijburgh@outlook.com.  

 

Zijn er vragen, onduidelijkheden en/of opmerkingen, ook daarvoor kunt u ons mailen naar bovenstaand 

adres.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jan Aalberts, voorzitter 

Lies van Kammen, secretaris 

Jacquelien van der Werf, penningmeester 

Nico Luiten, bestuurslid 

René Bax, bestuurslid 

WIJZIGING BESTEMMINGSPLAN!! 

VRIJWILLIGERS: BEDANKT!!! 

 

VOLGENDE NIEUWSBRIEF 

VRIJWILLIGERS: BEDANKT!!! 
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